
 Protokół nr VI/2019 
z   Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej  24 kwietnia  2019 roku w godz. 1400 -  1655 w sali 

Gminnego Centrum Kultury w Poniecu. 

____________________________________________________________________ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jerzy  Kusz  o godzinie 1400 otworzył VI Sesję Rady Miejskiej  

w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

 Burmistrza Ponieca      Jacka Widyńskiego 

 Pracowników  organu  wykonawczego 

 Dyrektorów i kierowników  zakładów pracy 

 Komendanta Powiatowego PSP w Gostyniu 

 Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji w Gostyniu 

 Komendanta OSP w Poniecu 

 Kierownika Posterunku Policji w Poniecu 

 Sołtysów 

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz   stwierdził, że zgodnie z listą obecności  w sesji uczestniczy 

14 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie decyzji.  

Nieobecny był radny Marcin Stróżyński. 

 

Następnie przewodniczący obrad Jerzy Kusz stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  

sesji  wraz z zaproszeniami na VI Sesję,  zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad VI 

Sesji Rady Miejskiej. 

 

W związku z brakiem uwag Rada Miejska przyjęła następujący porządek obrad VI Sesji Rady 

Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                      

z działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Wysłuchanie informacji na temat bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy 

Poniec, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr III/25/2018              

z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Poniec na lata 2019-2032,          
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6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej Gminy 

Poniec na rok 2019, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/120/2008 Rady Miejskiej                        

w Poniecu z dnia 15 lutego 2008 r. w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, 

leśnego i od nieruchomości w drodze inkasa, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr III/28/2018 Rady Miejskiej w Poniecu            

z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie udzielenia bonifikaty od opłaty z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów w prawo własności, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej                   

w Szurkowie, oznaczonej geodezyjnie jako działka nr 321/1 stanowiącej własność 

Gminy Poniec, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu udzielania 

pomocy materialnej dla uczniów, 

11. Wysłuchanie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki                                    

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomani za okres                

od 1 stycznia do 31 grudnia 2018 roku, 

12. Wysłuchanie informacji w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2018, 

13. Wysłuchanie sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Poniecu za 

2018 rok, 

14. Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Miejskiej, 

15.  Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

16.  Sprawy organizacyjne, 

17.  Wolne wnioski i zapytania, 

18.  Zakończenie. 
 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Pkt 1. Otwarcie. 

             

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                    

z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  Informacja została przyjęta bez uwag. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych.  
 

Nie zgłoszono 
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Pkt 4. Wysłuchanie informacji dotyczącej działalności jednostek i zakładów budżetowych 

gminy Poniec. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Komendanta Powiatowego PSP w Gostyniu                  
o przedstawienie informacji na temat bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Poniec. 
 
Kapitan JRG PSP w Gostyniu Marcin Nyczka w imieniu Komendanta PSP w Gostyniu 
przedstawił analizę sytuacji pożarowej i miejscowych zagrożeń powstałych na terenie 
powiatu gostyńskiego w 2018 r. Wypowiedź została uzupełniona filmem. 
(Informacja stanowi załącznik do protokołu) 
 
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz podziękował za wnikliwe i szczegółowe udzielenie 
informacji. Następnie zwrócił się z prośbą do Kierownika Posterunku Policji w Poniecu 
Sławomira Mazideńskiego o przedstawienie informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa 
publicznego na terenie Powiatu Gostyńskiego za 2018 rok.  
 
Kierownik Posterunku Policji w Poniecu asp. Sławomir Mazideński przedstawił informację 
dotyczącą stanu bezpieczeństwa na terenie Gminy Poniec za 2018 rok, która stanowi 
załącznik do protokołu.  
 (Informacja stanowi załącznik do protokołu) 
 
Przewodniczący Rady Jerzy Kusz podziękował za przedstawione informacje oraz dokonał 
otwarcia dyskusji w temacie bezpieczeństwa. 
 

Radni poruszyli tematy: 

- Mapa zagrożeń – na ile się sprawdza, czy jest pomocna. 

- Stan dróg powiatowych i ich wpływ na bezpieczeństwo podróżnych. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz podziękował za szczegółowe przedstawienie informacji                 
o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu gostyńskiego za 2018 
rok.  
Przewodniczący rady ogłosił 15 min. przerwę. 

Posiedzenie opuścili Radny Zdzisław Zdęga oraz Radna Łucja Markowska. 

  

Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu                           

nr III/25/2018 z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2019-2032. 
 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag.  
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Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę 

Panią Anetę Wrotyńską o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Aneta Wrotyńska  przedstawiła  projekt  uchwały                     

w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 12 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr VI/55/2019 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr III/25/2018 z dnia 20 grudnia 

2018 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2019-2032.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej 

Gminy Poniec na rok 2019. 
 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Poniec na rok 2019.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał  otwarcia  dyskusji. 

 

Radny Dariusz Kieliś poruszył temat nowej nawierzchni bitumicznej rynku oraz remontu 

szatni na Stadionie Miejskim w Poniecu. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, poprosił swego zastępcę Pana 

Dariusza Kielisia o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały                              

w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 12 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr VI/56/2019 

w sprawie  zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej Gminy Poniec na rok 2019. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/120/2008 Rady Miejskiej                        

w Poniecu z dnia 15 lutego 2008 r. w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego 

i od nieruchomości w drodze inkasa. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji w której radni nie zgłosili uwag.  

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały                              

w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr VI/57/2019 

w sprawie zmiany uchwały nr XIV/120/2008 Rady Miejskiej w Poniecu z dnia 15 lutego 

2008 r. w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości                    

w drodze inkasa. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr III/28/2018 Rady Miejskiej                        

w Poniecu z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie udzielenia bonifikaty od opłaty z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów w prawo własności. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza                           

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.   

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę               

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Dariusz Kieliś   przedstawił  projekt  uchwały                     

w przedmiotowej sprawie. 
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Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr VI/58/2019 

w sprawie zmiany uchwały nr III/28/2018 Rady Miejskiej w Poniecu z dnia 20 grudnia 2018 

r. w sprawie udzielenia bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 

wieczystego gruntów w prawo własności. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej                   

w Szurkowie, oznaczonej geodezyjnie jako działka nr 321/1 stanowiącej własność Gminy 

Poniec. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza                             

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Aneta Wrotyńska przedstawiła  projekt  uchwały                     

w przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr VI/59/2019 

w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w Szurkowie, oznaczonej 

geodezyjnie jako działka nr 321/1 stanowiącej własność Gminy Poniec. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu udzielania 

pomocy materialnej dla uczniów. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   poprosił  Pełnomocnika Burmistrza Izabelę Świtalską                             

o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Pełnomocnik Burmistrza Izabela Świtalska przedstawiła projekt uchwały wraz                                   

z uzasadnieniem. 
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Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Dariusz Kieliś   przedstawił  projekt  uchwały                     

w przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr VI/60/2019 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej dla 

uczniów. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz zarządził 5 min. przerwę. 

 

Pkt 11. Wysłuchanie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki                                    

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomani za okres                

od 1 stycznia do 31 grudnia 2018 roku. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz  poprosił Pełnomocnika Burmistrza Izabelę Świtalską                     

o przedstawienie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki                                    

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomani za okres od                        

1 stycznia do 31 grudnia 2018 roku. 

 

Pełnomocnik Burmistrza Izabela Świtalska przedstawiła sprawozdanie z realizacji Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 

Narkomani za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2018 roku. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radni przyjęli informacje bez uwag. 

 

Pkt 12. Wysłuchanie informacji w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2018. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz  poprosił Kierownik OPS Hannę Konieczną                                     

o przedstawienie informacji w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2018. 

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Poniecu Hanna Konieczna przedstawiła 

informację w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2018. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
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W dyskusji Radni poruszyli następujące tematy: 

- ilość osób korzystających z pomocy społecznej, czy jest na stałym poziomie czy się zmienia, 

- funkcja asystenta rodziny, 

 

Kierownik OPS w Poniecu Hanna Konieczna wyjaśniła, że ilość osób korzystających                       

z pomocy nieznacznie ale zwiększa się. Wyjaśniła również funkcję asystenta rodziny. Asystent 

rodziny pełni funkcję pomocy merytorycznej, wspiera rodzinę, określa indywidualny plan 

pomocy i uczy jak prawidłowo wypełniać funkcje rodziny.  

 

Pkt 13. Wysłuchanie sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Poniecu za 

2018 rok. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz  poprosił Kierownik OPS Hannę Konieczną                                     

o przedstawienie sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Poniecu za 2018 

rok. 

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Poniecu Hanna Konieczna przedstawiła 

sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Poniecu za 2018 rok. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt  14.  Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Miejskiej. 

     

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz poinformował, że zgodnie z  paragrafem 38  

Statutu Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z V Sesji Rady 

Miejskiej. Rada Miejska w obecności 12 radnych w głosowaniu przyjęła protokół z V Sesji 

Rady Miejskiej.  

 

Pkt  15. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

                

Brak 

 

Pkt  18. Sprawy organizacyjne. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz   przypomniał Radnym o obowiązku złożenia do końca 

kwietnia oświadczeń majątkowych. 

 

 

 

 

 



 9 

Pkt  19. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Radny Stanisław Machowski zwrócił uwagę na zły stan dróg w Gminie Poniec, za przykład 

podał drogę Żytowiecko – Grodzisko oraz drogę Żytowiecko – Chumiętki. Nie zostały 

wykonane naprawy po zimie. 

Radny zwrócił się również do nieobecnego już na sesji Kierownika GZWiK w Drzewcach. 

Radny zaniepokojony jest częstymi awariami na sieci jak również brudną wodą                           

w miejscowości Teodozewo, Żytowiecko. Jest to szczególnie uciążliwe dla rolników. 

 

Radny Dariusz Kieliś poruszył temat złego stanu drogi w kierunku Bojanowa – liczne, nowo 

powstające dziury. 

 

Radny Mariusz Nowak zwrócił uwagę na pozostawione po ścince, leżące w rowach gałęzie 

wzdłuż dróg powiatowych. Gałęzie podczas wiatrów wypychane są na jezdnię i stwarzają 

zagrożenie. 

 

Pkt 20. Zakończenie. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz  w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 

radnym i gościom za uczestnictwo w VI Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1655 dokonał zamknięcia 

obrad Sesji.   

   

 
Protokółował                                                                            Przewodniczący  Rady 
Jakub Naskrętski                                                                                Jerzy  Kusz 
 
 
 


